

วันที่ 22 กรกฎาคม 2569 ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ชนมภัทร โตระสะ คณบดีคณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม พร้อมด้วยคณะผู้บริหาร เข้าร่วมประชุม (ร่าง) แผนปฏิบัติการ ประจำปีงบประมาณ พ.ศ. 2570 ของคณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม ณ ห้องประชุมสำนักงาน อาคาร 43 คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา

โดยการประชุมในครั้งนี้มีวัตถุประสงค์ เพื่อร่วมพิจารณาและจัดทำ (ร่าง) แผนปฏิบัติการ ประจำปีงบประมาณ พ.ศ. 2570 ให้สอดคล้องกับแผนยุทธศาสตร์ของมหาวิทยาลัยและนโยบายการบริหารของคณะ

เพื่อกำหนดเป้าหมาย ตัวชี้วัด ผลลัพธ์ และกิจกรรมสำคัญของแต่ละหน่วยงานให้มีความชัดเจน สามารถนำไปสู่การปฏิบัติได้อย่างมีประสิทธิภาพ

On July 22, 2026, Assistant Professor Dr. Chonmapat Torasa, Dean of the Faculty of Engineering and Industrial Technology, together with the Faculty's executive team, participated in the meeting on the Draft Annual Action Plan for Fiscal Year 2027 of the Faculty of Engineering and Industrial Technology. The meeting was held at the Faculty Office Conference Room, Building 43, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University.

The meeting was organized with the objective of jointly reviewing and preparing the Draft Annual Action Plan for Fiscal Year 2027 to ensure its alignment with the University's strategic plan and the Faculty's administrative policies.

The discussion focused on establishing clear goals, key performance indicators (KPIs), expected outcomes, and major activities for each organizational unit. This collaborative planning process aims to ensure that the Faculty's operational plans can be effectively implemented, monitored, and evaluated to achieve the desired results and enhance overall organizational performance.

The preparation of the annual action plan reflects the Faculty's commitment to strategic management, effective administration, continuous development, and the achievement of sustainable excellence in accordance with the University's vision and mission.

工程与工业技术学院召开2027财政年度年度行动计划（草案）研讨会

2026年7月22日，宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院院长Chonmapat Torasa 助理教授、博士携学院管理团队成員，参加了工程与工业技术学院2027财政年度年度行动计划（草案）研讨会。

本次会议在宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院43号楼办公会议室举行。

会议旨在共同审议并制定学院2027财政年度年度行动计划（草案），确保该计划与宣素南塔皇家大学整体发展战略及学院管理政策保持一致。同时，通过本次会议明确各部门的发展目标、绩效指标、预期成果以及重点工作活动，使各项工作规划更加具体、清晰，并能够有效落实与执行，提高学院整体管理效能。

此次会议体现了工程与工业技术学院重视战略规划与组织管理发展的理念，通过科学制定年度行动计划，推动学院各项任务稳步开展，持续提升教育、科研及行政管理工作的质量与效率。